
Zápis č. 4/2024 z jednání Komise pro rozvoj sportu 
 
Datum konání: 17.06.2024 – jednání bylo VEŘEJNÉ 

Místo konání: sportovní hala 

Účastníci: viz prezenční listina  

Počet přítomných: 10 členů + tajemnice 
 
Program jednání: 
1. návštěva sportovních areálů Chrudim 
2. realizace rekonstrukce sportovní haly 
3. financování sportu v Chrudimi a okolí 
 
1. Komise navštívila sportovní halu a seznámila se s průběhem rekonstrukce areálu sportovní 
haly včetně prohlídky interiéru. 
 
2. Informace k probíhající rekonstrukci sportovní haly podal p. Hušák. Platí informace, že dne 
07.09.2024 proběhne slavnostní otevření sportovní haly po 1. etapě její přístavby a 
rekonstrukce a od 09.09.2024 začne pravidelný provoz. Ze strany sportovních oddílů i škol ve 
městě je velký zájem o prostory tělocvičen v hale. Během posledního červnového týdne by 
měl být k dispozici nový ceník za pronájem jednotlivých tělocvičen v hale. Cenové navýšení, 
především pro sportovní oddíly, bude minimální. 
 
 
3. Dle komise je nadále potřeba každý rok zrekonstruovat jedno sportovní a jedno dětské 
hřiště. Toto doporučení se již dávalo v loňském roce do RM s tím, že se však od té doby 
zrekonstruovalo pouze jedno dětské hřiště. Dle komise je však velmi potřeba, aby se 
zrekonstruovalo i hřiště sportovní. Jako vhodné pro vybudování multifunkčního hřiště 
považuje komise stávající hřiště v ulici B. Martinů. 
Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 0 
 
 

 
Příští jednání komise bude v září 2024, termín bude upřesněn e-mailem. 
 
 
 
V Chrudimi dne 19.06.2024 

 
 
 
 
 
 

Zapsala: Kateřina Petriláková    Ověřil: Tomáš Vondráček 

 
 


